
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde: Nr. 18 

Mødedato: 1.9..2014 

 

Hos: Lise Møller 

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

 

Referent: Lise Møller 

Deltagere: Kurt O-A, Torben Svane Hermansen, Ole Skytte,  og Lise Møller 

Jan Empacher var fraværende 

 

 

Dagsorden: 
1. Bemærkninger fra sidste referat 

2. Økonomi 

3. Området. 

4. Sne/Græs 

5. Eventuelt 

6. Næste møde 

 

1) Sidste referat: 
Der var ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

 

2) Økonomi: 
En del husstande har fortsat ikke ændret det månedlige kontingent til 290 kr.   

Kurt og Ole sætter sig sammen og får lavet en hilsen til hver enkelt husstand om hvor meget det er, 

at de skylder.  

Der overvejes, om vi skal have andre (eksterne) til at udføre opgaven, da Ole bruger enormt meget 

tid på, at følge op. 

D.d. står der 55119,55 på driftskontoen og 37.500 på vejfonden. 

Så det ser ganske fornuftigt ud. 

 

 

 

 

 

 

 



3) Området: 
Der blev sendt et nyhedsbrev rundt til samtlige husstande, i juni. 

Heri blev der bl.a. efterspurgt om der var nogle, som kunne have interesse i, at etablere et nyt 

parkudvalg. Det er ikke tilfældet. Der er dog kommet et ønske om, at vi til næste år skal betale os 

fra, at få ordnet de grønne rondeller, idet at de, stort set, alle steder er ved at gå til i ukrudt. Det 

bliver et punkt til generalforsamlingen. 

Der planlægges igen i år med en arbejdssag. Det bliver d. 5/10 fra 10:00-13:00. 

Kurt laver indkaldelse, Jan/Ole sørger for at lave ”arbejdsplan” og Lise tjekker åbningstider for de 

lokale pizzariaer, som skulle være frokosten til de deltagende. 

Kurt følger op på, at vores asfalt bliver ordnet inden udgangen af september (det har kommunen 

lovet) 

 

4) Sne/græs: 
Vi aftaler med dem, som skal holde området til vinter, at de sender Kurt og Lise en SMS hver gang 

de har været her, på den måde kan vi være med til, at holde styr på de gange vi bliver faktureret for. 

– det er samme firma, som har ”sommervedligehold” 

 

5) Eventuelt: 
Vi har fået en henvendelse fra en husstand, som vil høre hvad holdningen er til, at der står div. ting, 

på de grønne områder og der skulle have været beboelse i en campingvogn. 

Det er sådan, at i bygge perioder er det tilladt at have ting/materiale stående. 

Dernæst er det tilladt at parkere på de grønne områder (er også vist i lokalplanen). 

Campingvogne må gerne stå uden for skel- dog skal man høre sine naboer om det er ok. 

Campingvogne som er placeret udenfor skel, må ikke anvendes til beboelse, men campingvogne 

som holder på egen grund, kan vi ikke sige noget til, hvis de anvendes til beboelse. 

 

6) Næste møde: 
Fremadrettet holdes mødet mandag aften. Møderne starter kl. 19:30. Fra gang til gang aftaler vi 

hvem, som afholder mødet. 

Det bliver fordelt på flg. måde for resten af året: 

 

2/6  v/ Kurt. 

 

1/9  v/ Lise 

 

3/11 v/ Kurt 

 

5/1 v/ 

 

2/3 v/ 

 

25/3, generalforsamling 

 

 

 

M.v.h. Lise 
 

 


